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Verslag 

 
Aanwezig: Gery Follens, Peter Robbens, Geert Verdoodt, Johan Permentier, Mieke Seminck, Erik 
Chevrolet, Johan Dehaes, Patrick Van Caelenberghe, Jos Jacobs, Ludwig Peetroons, Rutger Smith, 
Michael Smits, Paula Vanhoovels, Pascal Bory, Josefien Van Peteghem 
Verontschuldigd:  
Afwezig: / 
 

 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG 25/9 

Het verslag van 25 september 2023 wordt goedgekeurd. 
 

2 FINANCIËN: BUDGETCONTROLE 2023 

De huidige stand van zaken wordt besproken door Michael Smits. 
Grote zaken: minder wedstrijdvergunningen en een extra personeelskost die niet opgenomen was in 
de begroting. Dat laatste staat voor een verschil van +- €70.000 
De prognose nu is €105.000 verlies. 
 
De volgende weken zal bekeken moeten worden hoe we dit structureel zullen aanpakken. 
 
 

3 (TRANS)GENDER REGELING 

Pascal Bory is aanwezig om de beleidsnota omtrent Transgenders in de Belgische Atletiekliga te 
bespreken. 
Paula zorgt voor een update van de voorgestelde beleidsnota met de besluiten uit de vergadering. 
 

4 FEDERATIEPARKET 

Momenteel werken we samen met Brigitte Van Schootte en Lut Wille. Er is echter nood aan een extra 
federatieparket, ook op vlak van regionale spreiding. Lut en Brigitte komen uit West- en Oost-
Vlaanderen en zijn allebei vrouwelijk. 
Dirk Libotte (advocaat) is kandidaat. 

➢ Iedereen gaat akkoord. 
 

5 DIVERSITEIT 

Na verschillende overlegmomenten, heeft de werkgroep (in samenwerking met Actiris) verschillende 
acties geformuleerd rond het diversiteitslabel: 

• Een werkgroep diversiteit ontwikkelen die actief blijft in de volgende beleidsperiode om de 
actiepunten verder te blijven bewaken. 

• Good practices rond diversiteit en inclusie beter verspreiden 

• Verjonging/vervrouwelijking/meer diversiteit nastreven binnen bestuursorganen (RVB en BC) 

• Opleidingen rond diversiteit integreren in het opleidingspakket voor alle werknemers 

• Charter rond diversiteit en inclusie uitschrijven 
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• Wervingskanalen voor nieuw personeel uitbreiden / inclusieve en toegankelijke vacatures 
opstellen 

• Inclusief onthaalprogramma voor nieuwe personeelsleden opstellen 

• Diversiteit uitdragen binnen de brede werking van de federatie (clubs) 

• Deelnemen aan de opleiding ‘Reageren op discriminatie als vertrouwenspersoon: wettelijk 
kader en praktische toepassing’ en hier intern over communiceren 
 

Het is de bedoeling om hier werk van te maken in 2024 en dan het label te kunnen verwerven in 2025. 
Johan Dehaes vraagt om erover te waken dat onze voorwaarden om het diversiteitslabel te behalen in 
lijn zijn met de voorwaarden van eventuele andere gemeentelijke diversiteitslabels. 
 

6 TOPSPORT 

Er zijn contractbesprekingen geweest met Sport Vlaanderen 
 

7 ORGANISATIE GENT INDOOR 

Ludwig heeft morgen een afspraak met de nieuwe horeca-uitbater van de Topsporthal Gent. Hij heeft 
de eerste keuze voor alles wat in de hal doorgaat, ook traiteur. 
Donderdag aanstaande gaat er feedback naar de organisatoren in de TSH Gent. 
 

8 VERHUUR HARDWARE DOOR PROVINCIES EN BTW 

Wordt verdaagd naar volgende RVB. 
 

9 SPIKE APP 

Ludwig toont een demo van hoe de Spike-app er zal uitzien. Deze zal half november gelanceerd 
worden. 
 

10 FEEDBACK BEZOEK EA IVM EK CROSS 2023 EN EK RUNNING 2025 

Er is een 3 daags-bezoek geweest van een delegatie van European Athletics omtrent het EK Veldlopen 
2023 en het EK Running 2025. Er is o.a. een parcoursverkenning geweest en werkgroep overleg. 
 

11 FEEDBACK COMMISSIES 

11.1 BC Competitie 

Laatste vergadering 

• Federale Zomerkalender 

• Interclubreglement Veldlopen 

• Lastenboeken KVV’s 2024 opgemaakt. Hierbij is de commissie gestoten op een 
wederkerend probleem dat er zeer moeilijk organisatoren gevonden worden voor de 
KVV’s om verschillende redenen. 

 
Voorstel BC Competitie om het interessanter te maken voor clubs om te organiseren. 
Mogelijkheden:  
➢ jurykosten te betalen door de federatie en insteekbedrag verhogen 

OF 
➢ het insteekbedrag laten vallen 

 
Peter Robbens stelt voor om het insteekbedrag fors te verhogen maar dan wel de jurykosten door 
de federatie te laten betalen + inschrijfgeld voor de atleten verhogen. Zo weet de club waar ze 
aan toe zijn qua budgettering. 
 
Ludwig meent dat hier een grondig businessmodel over gemaakt moet worden alvorens de rvb 
daarover kan beslissen. Bovendien ook een groot verschil: VAL of KBAB-organisatie. 
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Er moet ook een studie gemaakt worden over de aard, het nut en de hoeveelheid 
kampioenschappen die er momenteel georganiseerd worden. Het is niet mogelijk om deze 
beslissing hier en nu te maken… 

 
 

11.2 BC Jeugd 

13/11 is het volgende overleg. 
Liesl komt de volgende RVB (27/11) met een update. 
 
 

11.3 BC Recreatie 

De focus op de laatste vergadering was de Opleidingsdag. Een geslaagd referentiepunt in de 
jaarplanning. 
De opleidingsdag is trouwens goed verlopen, geschikte locatie, veel deelnemers. 
 

 

12 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

• 27 november 

• 18 december (18u30, voorafgegaan door rvb KBAB om 17u) 
 

13 VARIA 

➢ Ludwig: afspreken met Thomas Huybrechts wat wij mogen communiceren ivm. ticketverkoop 
voor het EK Veldlopen.  

 
 
 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 

Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 

Raad van Bestuur 
(23/10/2023) 

Patrick Van 
Caelenberghe en Dirk 
Libotte (advocaat – 
kandidaat 
federatieparket) 
kennen elkaar op 
professioneel vlak 

Goedkeuring 
kandidatuur Dirk 
Libotte voor 
federatieparket. 

Patrick neemt niet 
deel aan de 
(goed)keuring 

    

 
 


